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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Nyakló nélkül?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr.

Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországot a középkori nyugat-európai utazók tejjel-mézzel folyó Kánaánnak írták le .

Ebben nem kis része volt hazánk folyónak, melyek bőséges halállományukkal népélelmezési

forrásoknak számítottak egykoron . Ma már szerencsére nem ezen a téren, hanem a rekreáció

egyik helyszíneként, több tízezer magyar és külföldi horgász kikapcsolódását szolgálva van

komoly jelentősségük. Azonban úgy tönk, hogy nagyon sok lett az eszkimó, a fókák pedig

lassan elfogynak, különösen azért, mert - ahogy ezt nekem felháborodott köröstarcsai

sporthorgászok mesélték - a halászok korlátozás nélkül mindenféle eszközt bevetnek.

Véleményük szerint egy néhány éve odatelepült halász olyan - tiszai - eszközöket használ,

amelyek a kisebb Körösön a méretes halak teljes lehalászását eredményezi, s már tapasztalják

a nagyobb halak eltűntét .

Tisztelt Miniszter Úr!
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Írásbeli kérdés

- Milyen szabályok vonatkoznak hazánkban a halászati tevékenységre?

- Ki ellenőrzi ezen szabályok betartását?



Dolgoznak-e a minisztériumban olyan törvényjavaslaton, amely a mesterséges

vizekre korlátozná az ipari méreteket öltő halászatot, a természetes vizeken pedig

csak a horgászatot engedélyezné?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . 10.03 .

Tisztelettel

Erdős Norbert


	page 1
	page 2

